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§ 6
Sammanträdet öppnas

Sammanträdet öppnas. 
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§ 7
Anteckna närvarande
 Se bilagd uppropslista. 
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§ 8
Utse justerare

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

Utse Tony Andersson (M) och Maritza Villanueva Contreras (V) att tillsammans 
med ordföranden signera dagens protokoll. Digital signering 29 januari 2025. 
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§ 9
Fastställa ärendelista

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 
Fastställa ärendelistan med tillägget; Avsägelse av kommunala förtroendeuppdrag; 
Ersättare i kommunfullmäktige, ledamot i kultur- och tekniknämnden samt ledamot 
i miljö- och byggnadsnämnden samt nämndeman i Tingsrätten efter Glenn Sjö-
ström (SD). 

Ärendet 
Fastställande av ärendelista. 
Ordföranden föreslår att göra tillägg i ärendelistan; Avsägelse av kommunala förtro-
endeuppdrag; Ersättare i kommunfullmäktige, ledamot i kultur- och tekniknämnden 
samt ledamot i miljö- och byggnadsnämnden samt nämndeman i Tingsrätten efter 
Glenn Sjöström (SD). 
Övriga ledamöter bifaller förslaget. 
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§ 10
Ajournering
Sammanträdet ajourneras mellan kl 13.05-14.05 för information om den nya social-
tjänstlagen av Johan Vikström, Christian Söderberg informerar om Torsboda samt 
Peter Ekström informerar övergripande om kommunens verksamheter. 
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§ 11
Arbetsskor för personal inom barn- och äldre-
omsorg
KS/2023:57 

Beslut  
Kommunfullmäktige beslutar på kommunstyrelsens förslag: 

1. Uppdra till Barn- och utbildningsnämnden samt Socialnämnden att i linje
med utredningens förslag införa fria arbetsskor.

2. Uppdra till Kommunstyrelsen att i samverkan med berörda nämnder ta
fram samt besluta om riktlinjer för hantering av arbetsskor.

3. Införandet av fria arbetsskor inom Barn- och utbildningsnämnden samt So-
cialnämnden ska ske under 2025. Finansiering för 2025 sker via Framtids-
fonden

Ärendet 
Vid kommunstyrelsens sammanträde den 11 juni 2024 beslutades att 

1. Uppdra till kommunchefen att till kommunstyrelsens möte i november 2024
utreda, identifiera och presentera behovet av fria arbetsskor för personalen
inom barn- och äldreomsorgen.

2. Uppdra till kommunchefen att på kommunstyrelsens möte i november 2024
presentera en kostnadskalkyl för införandet av fria arbetsskor för personalen
inom barn- och äldreomsorgen.

3. Uppdra till kommunchefen att till kommunstyrelsens möte i november 2024
ta fram riktlinjer för fria arbetsskor i Timrå kommun för personalen inom
barn- och äldreomsorgen.

Dessutom fattade kommunstyrelsen beslut om att uppdra till kommunchefen att 
identifiera och utreda det verkliga behovet av fria arbetskläder för personalen inom 
barn- och äldreomsorgen. Utredningen ska senast i mars 2025 presenteras för kom-
munstyrelsen. 

Kommunledningskontoret har tillsammans med socialförvaltningen samt barn- och 
utbildningsförvaltningen genomfört en utredning utifrån ovanstående uppdrag. Ut-
redningen sammanfattas i bifogad rapport. Av rapporten framgår att andra kommu-
ner erbjuder liknande lösningar som den som föreslås i Timrå och att man bedömer 
att det går att uppfylla kraven för att undvika förmånsbeskattning. Rapporten har 
definierat vilka verksamheter som lämpligen omfattas av ett erbjudande om arbets-
skor. Verksamhetens bedömning är att den mest ändamålsenliga hanteringen är att 
upphandla en leverantör särskilt för detta ändamål och att inom ramen för detta av-
tal definiera erbjudandet och den praktiska hanteringen. Antagen kostnad utifrån en 
schablonsumma för inneskor respektive uteskor samt med ett antagande att perso-
nal får ta ut nya arbetsskor vartannat år medför en årlig kostnad om ca 700 tkr. När-
mare reglering av uttagsfrekvens m.m. får fastställas i beslut om riktlinje enligt ne-
dan.  
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Utöver den faktiska skokostnaden uppstår kostnader i verksamheten i form av upp-
handling/avtalsskrivning samt ökad hantering och administration inom respektive 
förvaltning. Denna kostnad är svår att kvantifiera i nuläget och behöver definieras 
utifrån respektive verksamheten behov beroende på utfall i detta ärende. 

I ärendet redovisas utkast till riktlinje för hur erbjudandet om fria arbetsskor ska 
hanteras. Vid beslut i kommunstyrelsen om att möjliggöra finansiering av fria ar-
betsskor bör riktlinjen uppdateras i dialog med respektive nämnd och därefter bes-
lutas.  

Ärendets behandling i sammanträdet 
David Forslund (T), Stefan Dalin (S), Martin Andersson (SD), Maritza Villanueva 
Contreras (V) och Robert Thunfors (Tidigare Timråpartiet) föreslår bifall till kom-
munstyrelsens förslag.  

Beslutsunderlag 
Utredning - Arbetsskor till personal inom barn- och äldreomsorgen

Riktlinje - utkast 
Målgruppsbeskrivning socialförvaltningen 

Protokollsutdrag till: 
Barn- och utbildning 
Socialnämnden 

Expedieras digitalt. 
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§ 12
Taxor och avgifter 2025 Medelpads Räddnings-
tjänstförbund
KS/2024:481 

Beslut  
Kommunfullmäktige beslutar på kommunstyrelsens förslag: 

Fastställa Taxor och avgifter för Medelpads Räddningstjänstförbund 2025. 

Björn Hellquist (T), Pirjo Jonsson (S), Björn Könberg (S) och Markus Sjöström (M) 
deltar ej i handläggningen eller beslutet på grund av jäv. 

Joakim Bymark (T), Göran Ljungblom (S) och Markus Kullin (M) tjänstgör. 

Ärendet 
Justeringar av Räddningstjänstsförbundets taxor och avgifter genomförs i första 
hand med prisindex för kommunal verksamhet (PKV). Prisindex med kvalitetsjuste-
rade löner för regioner (LPIK) används vid tjänster åt regionen. 

Efter anvisningar från Sveriges Kommuner och Regioner, som föranleddes av en 
dom, så ska respektive ägarkommun till ett kommunalförbund ansvara för beslut 
om taxa. 

Beslutsunderlag 
Protokoll 2024-11-01 
Taxor och avgifter 
Brandskydd 
Sotning  

Protokollsutdrag till: 
Kommunfullmäktige 
MRF  

Expedieras digitalt. 
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§ 13 
Planeringsdirektiv 
KS/2024:504  

Beslut  
Kommunfullmäktige beslutar på kommunstyrelsens förslag: 

1. Fastställa Planeringsdirektiv för Timrå kommuns verksamhetsplan och bud-
get 2026-2028 med tillägget: Inlämning till kommunledningskontoret av 
Partiernas/Partigruppernas förslag till kommunövergripande verksamhets-
plan och budget inklusive uppdrag flyttas från 25 april till 2 maj samt upp-
drar till kommunchefen att revidera tidsplanen i planeringsdirektivet så att 
det överensstämmer med ovan ändrad tidsplan. 

2. Ge kommunstyrelsen i uppdrag att revidera grunddokumentet som beskri-
ver Timrå kommuns styrmodell. 

3. Att förslaget till tillväxtstrategi inarbetas i styrmodellens målbilder. 
4. Uppdraget om att revidera grunddokumentet för kommunens styrmodell 

ska återrapporteras till kommunstyrelsen och kommunfullmäktige i mars 
2025. 

Ärendet 
Inför arbetet med verksamhetsplan och budget 2026-2028 ska kommunfullmäktige, 
enligt kommunens styrmodell, besluta om ett planeringsdirektiv som beskriver för-
utsättningarna och det fortsatta arbetet med kommande verksamhetsplan. Plane-
ringsdirektivet föreslår nyckeltal till inriktningsmålen för att kunna följa Timrås ut-
veckling över tid. Vid analysseminarium den 10 december 2024 redovisades en ana-
lys av Timrå kommuns utmaningar och möjligheter. Vid seminariet genomfördes 
grupparbeten med förtroendevalda och fackliga representanter. Där diskuterades 
vad Timrå kommun behöver fokusera på det kommande året för att hantera de ut-
maningar kommunen står inför. Resultatet från grupparbetena har beaktats i framta-
gandet av planeringsdirektivet.  
Ekonomin för åren 2026-2028 redovisas i planeringsdirektiven via en resultaträk-
ning och beskrivning av vad som beaktas i direktivet. Ekonomiavdelningen konsta-
terar att det fortsatt är ett tufft ekonomiskt läge som kräver stor återhållsamhet och 
ambitionsminskningar för att klara kommande års ekonomi. Ekonomin kommer yt-
terligare att tydliggöras via gemensam beredning under första kvartalet 2025. 

Planeringsdirektivet innehåller även en tidsplan med aktiviteter för arbetet med 
verksamhetsplan 2026-2028.   

Kommunfullmäktige beslutade 2019 om en ny styrmodell för Timrå kommun. Styr-
modellen finns beskriven i ett grunddokument som innehåller målbilder samt pro-
cessen för framtagande och uppföljning av verksamhetsplan och budget, både för 
kommunfullmäktige och nämnder. Kommunledningskontoret anser att grunddoku-
mentet behöver ses över, framför allt vad gäller texter kring målbilderna. Denna 
översyn bör utgå ifrån det arbete som gjorts under 2024 med att ta fram en tillväxt-
strategi för kommunen. Därför föreslås att kommunledningskontoret får ett 
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uppdrag att revidera grunddokumentet som beskriver Timrå kommuns styrmodell 
och att förslaget till tillväxtstrategi inarbetas i styrmodellens målbilder.   

Ärendets behandling i sammanträdet 
Stefan Dalin (S) föreslår bifall till kommunstyrelsens förslag men föreslår i ändrings-
yrkande i punkten 1: Inlämning till kommunledningskontoret av Partiernas/Parti-
gruppernas förslag till kommunövergripande verksamhetsplan och budget inklusive 
uppdrag flyttas från 25 april till 2 maj samt uppdrar till kommunchefen att revidera 
tidsplanen i planeringsdirektivet så att det överensstämmer med ovan ändrad tids-
plan. 

Maritza Villanueva Contreras (V) föreslår bifall till kommunstyrelsens förslag med 
Stefan Dalins (S) ändringsyrkande och föreslår i eget ändringsyrkande att den nuva-
rande skattesatsen ska kvarstå för åren 2026 och framåt. 
David Forslund (T) föreslår avslag på Maritza Villanueva Contreras (V) ändringsyr-
kande. 

Beslutsgång  
Ordföranden ställer Stefan Dalins (S) förslag och Maritza Villanueva Contreras (V) 
förslag mot varandra och konstaterar att kommunfullmäktige beslutar att bifalla Ste-
fan Dalins (S) förslag. 

Maritza Villanueva Contreras (V) och Anders Fagerblom (V) reserverar sig mot be-
slutet avseende skattesatsen. 

Beslutsunderlag 
Planeringsdirektiv 

Protokollsutdrag till: 
Kommunfullmäktige 

Expedieras digitalt. 
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§ 14 
Motionssvar - Motion från  Ove Andersson (SD) 
gällande garantier för TIPAB 
KS/2023:250  

Beslut  
Kommunfullmäktige beslutar på kommunstyrelsens förslag: 

Avslå motionen. 
____ 

Ärendet 
Sverigedemokraterna har föreslagit kommunfullmäktige besluta; 

- Kräva garantier för att det inte blir serverhallar med ett minimalt antal an-
ställda. 

- Garantier att det inte byggs en jätteindustri där det mesta sköts av robotar 
och Al. 

Inte godkänna någon större etablering innan vi fått några garantier att den tillför 
kommunen några arbetstillfällen och skatteintäkter. 

Motionen har remitterats till Kommunstyrelsen för yttrande. Kommunstyrelsen har 
inhämtat underlag från Torsboda Industrial Park. Utifrån detta redovisas nedanstå-
ende bemötande av motionen.  

Torsboda Industrial Park arbetar utifrån de ägardirektiv som kommunfullmäktige i 
Sundsvall och Timrå beslutat om. Uppdraget är att skapa förutsättningar för etable-
ringar av en industripark med företag som genererar lägst 2 000 - 4 000 arbetstill-
fällen. 

I juni formulerade styrelsen en strategisk inriktning för bolagets fortsatta arbete med 
bland annat lydelsen att ”… ska inriktningen fortsatt vara att hitta aktörer som bi-
drar till den gröna omställningen samt skapar så många arbetstillfällen per m² och 
MW som möjligt…” Att skriva avtal med bolag om serverhallar med få anställda, 
eller andra industrier som inte ger många arbetstillfällen, ryms alltså inte i Torsboda 
Industrial Parks uppdrag.  

Att skriva avtal som garanterar att industrier i framtiden inte utvecklar sina verksam-
heter på ett sätt som förändrar deras behov av arbetskraft är mycket svårt att göra. 
Rimligtvis arbetar moderna industrier ständigt med utveckling och effektivisering. 
Mycket i PTL:s fabrik kommer enligt deras beskrivningar att vara automatiserat, 
men utifrån de verksamheter de redan har bedömer de att det kommer att behövas 
ungefär 1900 medarbetare. 

I punkt 1, ”Bakgrund”, i avtalet mellan PTL och Torsboda Industrial Park, beskrivs 
vad avtalet går ut på. Sundsvall och Timrå kommuner gör satsningen på Torsboda 
Industrial Park i syfte att skapa goda förutsättningar för elintensiv industri. Shanghai 
Putalai New Energy technology Co., LTD (PTL), vill genomföra affären för att 
kunna bygga en fabrik för uppskattningsvis 100 000 ton batterianodmaterial.  



Sida: 15 

 Protokoll 
 Kommunfullmäktige 

 2025-01-27 

Tanken är att det ska kunna ge ungefär 1900 arbetstillfällen, det inklusive anställda 
som kan komma från Kina och andra länder. Etableringen planeras ske i två steg 
med produktion av 50 000 ton i det första steget. Att etableringen genomförs är av-
görande för säljarens beslut att överlåta markområdet till köparen. Köparen förstår 
det och ska genomföra etableringen enligt överenskommelserna i avtalet. 

Protokollsutdrag till: 
Kommunfullmäktige 

Expedieras digitalt. 
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§ 15 
Motionssvar - Motion från Mats Wallin (SD) och Ma-
rianne Larsson (SD) - Djupanalys av finansiering av 
projekt 
KS/2023:597  

Beslut  
Kommunfullmäktige beslutar på kommunstyrelsens förslag: 

Avslå motionen.  
____ 

Ärendet 
Sverigedemokraterna har i motion till kommunfullmäktige föreslagit att uppdra till 
kommunstyrelsen att genomföra en djupanalys på vad olika projekt kopplade till att 
förbättra turistnäringen gett för resultat, både för medborgare och företagare. Ana-
lysen ska gå minst 10 år tillbaka i tiden för att säkerställa ett statistiskt riktigt un-
derlag. Kommunfullmäktige beslutade i januari 2024 att remittera motionen till 
kommunstyrelsen för yttrande.   

Då projekt och aktiviteter följts upp och redovisats till kommunstyrelsen, antingen 
via separata ärenden eller via den årliga uppföljningen av verksamhetsplan och bud-
get, menar kommunledningskontoret att det funnits möjlighet att ställa frågor kring 
effekterna av projekten. Kommunledningskontoret anser inte att det är motiverat 
att därutöver genomföra en sådan analys som efterfrågas.    

Kommunstyrelsen föreslås därför föreslå kommunfullmäktige att motionen avslås.   

Ärendets tidigare behandling 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde 29 januari 2024 behandlades motionen och 
den remitterades till kommunstyrelsen för yttrande.   

Beslutsunderlag 
Motion från Sverigedemokraterna 
Protokoll KF §36 2024-01-29  

Protokollsutdrag till: 
Kommunfullmäktige 

Expedieras digitalt. 
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§ 16
Motionssvar - Motion från Mats Wallin (SD) och Ma-
rianne Larsson (SD) - Promenad/ utevistelse för
äldre var dag
KS/2023:595 

Beslut  
Kommunfullmäktige beslutar på kommunstyrelsens förslag: 

Avslå motionen. 

Mot beslutet reserverar sig David Forslund (T), Lotta Borg (T), Monica Åberg (T), 
Björn Hellquist (T), Robert Thunfors (Tidigare Timråpartiet), Ulf Lindholm (SD), 
Glenn Westling (SD), Martin Andersson (SD), Ove Andersson (SD), Marianne 
Larsson (SD) och Håkan Sjöström (SD) till förmån för eget förslag. 

Ärendet 
Sverigedemokraterna föreslår kommunfullmäktige besluta; 

Att: 

Kommunfullmäktige uppdrar till socialnämnden att utreda och beskriva på vilket 

sätt man kan ordna så att våra äldre erbjuds minst en timme ute i det fria var dag. 

Att: 

Kommunfullmäktige beslutar att ovan undersökning ej får ta längre tid än 6 

månader att utreda. 

Kommunfullmäktige beslutade i januari att remittera motionen till socialnämnden 
för yttrande. 

Socialförvaltningen har lämnat ett yttrande med bakgrunden i att Socialtjänstlagen är 
utgångspunkten för arbetet inom vård -och omsorgsboende i Timrå kommun. I So-
cialtjänstlagen framkommer att verksamheten skall bygga på respekt för människors 
självbestämmanderätt och integritet. 

Ärendets behandling i sammanträdet 
Marianne Larsson (SD), Martin Andersson (SD), David Forslund (T), Monica 
Åberg (T), Robert Thunfors (Tidigare Timråpartiet) föreslår bifall till motionen.  

Johanna Bergsten (S) och Maritza Villanueva Contreras (V) föreslår avslag på 
motionen. 

Ordföranden ställer de båda förslagen mot varandra och konstaterar att kommun-
fullmäktige beslutar att avslå motionen.  

Votering begärs och genomförs med upprop 
Ordföranden ställer följande propositionsordning som godkänns; Den som avslår 
motionen svarar Ja och den som bifaller svarar Nej. Vid omröstningen avges 28 Ja 
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röster och 11 Nej röster. Ordföranden konstaterar därmed att kommunfullmäktige 
beslutar bifalla kommunstyrelsens förslag. 

Ärendets tidigare behandling 
KF 2024-01-29 § 34  

Beslutsunderlag 
SN/2024-10-15 § 111 
Yttrande över motion Promenad/ utevistelse för äldre var dag (SD)  

Protokollsutdrag till: 

Socialnämnden  

Expedieras digitalt. 
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§ 17 
Motionssvar - Motion från Maritza Villanueva 
Contreras (V) och Svante Sörmark (V) Stöd till 
Kvinnojouren 
KS/2023:108  

Beslut  
Kommunfullmäktige beslutar på kommunstyrelsens förslag: 

Bifalla första attsatsen att uppdra till socialnämnden att utreda möjligheten att eta-
blera ett mer formellt samarbete med Kvinnojouren. Utredningen ska redovisas till 
kommunstyrelsen 8 april 2025. 

Avslå andra attsatsen att uppdra till kommunstyrelsen att stödja kvinnojouren eko-
nomiskt från posten för oförutsedda händelser.  

Ärendet 
Maritza Villanueva Contreras (V) har i motion, daterad den 8 mars 2023, föreslagit 
kommunfullmäktige besluta att: 

- Att kommunfullmäktige uppdrar till kommunstyrelsen att utreda möjligheten att 
etablera ett mer formellt samarbete med Kvinnojouren. Vissa kommuner har valt 
att bilda ett idéburet offentligt partnerskap (IOP). 

- Att kommunfullmäktige uppdrar till kommunstyrelsen att stödja kvinnojouren 
ekonomiskt från posten för oförutsedda händelser. Det finns goda exemplar hos lä-
nets kommuner om stödet till kvinnojouren. 

Kommunledningskontorets yttrande:  
Kommunledningskontoret delar Vänsterpartiets uppfattning att Kvinnojouren är en 
viktig samverkanspartner i arbetet mot våld i nära relation. Att utreda möjligheten 
till att etablera ett mer formellt samarbete med kvinnojouren skulle möjliggöra en 
dialog och kartläggning för såväl kvinnojouren och kommunens behov. Sådan ut-
redning går även i linje med bestämmelserna i lag (2023:196) om kommuners ansvar 
för brottsförebyggande arbete, som bland annat syftar till att kommunerna ska ta 
ställning till brottsförebyggande åtgärder enligt ett kunskapsbaserat underlag (§3). 
Kommunledningskontoret föreslår därmed att bifalla förslaget om sådan utredning. 

Kommunledningskontoret bedömer emellertid att ett ekonomiskt stöd till kvinno-
jouren bör föregås av en utredning likt förslaget i denna motion, för att såväl kvin-
nojouren och kommunens behov ska synliggöras och kunna tillgodoses. Kommun-
ledningskontoret föreslår därmed avslag gällande att uppdra till kommunstyrelsen 
att stödja kvinnojouren ekonomiskt från posten för oförutsedda händelser.  

Ärendets behandling i sammanträdet  
Maritza Villanueva Contreras (V) föreslår bifall till kommunstyrelsens förslag. 

David Forslund (T) föreslår bifall till båda attsatserna i motionen.  
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Beslutsgång  
Ordföranden ställer de båda förslagen mot varandra och konstaterar att kommun-
fullmäktige beslutar att bifalla kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 

Motion 

Protokollsutdrag till: 
Kommunledningskontoret  

Expedieras digitalt. 
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§ 18 
Svar på interpellation från David Forslund (T) till 
kommunstyrelsens ordförande Stefan Dalin (S) 
Timrå kommuns skulder och borgensåtaganden 
KS/2024:510  

Ärendet 
David Forslund (T) har inkommit med rubr interpellation. 

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen får ställas och ställer interpellat-
ionen till kommunstyrelsens ordförande. Kommunstyrelsen ordförande besvarar in-
terpellationen på januarisammanträdet. 

Kommunstyrelsens ordförande Stefan Dalin (S) har svarat på interpellationen. 

David Forslund (T), Stefan Dalin (S) och Robert Thunfors (Tidigare Timråpartiet) 
yttrade sig ytterligare. 

Ordföranden förklarar interpellationen avslutad. 
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§ 19 
Interpellation till Kommunstyrelsens Ordförande 
Stefan Dalin angående kostnader för oanvända 
Outlook-e-postadresser 
KS/2024:524  

Ärendet  
David Forslund (T) har inkommit med rubr interpellation. 

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen får ställas och ställer interpellat-
ionen till kommunstyrelsens ordförande.  

Ordföranden besvarar interpellationen på februarisammanträdet.  
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§ 20 
Fyllnadsval efter Roger Öberg (S) 
KS/2025:24  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Med entledigande av Roger Öberg (S), överlämna ärendet till länsstyrelsen 
med begäran om ny röstsammanräkning för utseende av ny ledamot i kom-
munfullmäktige efter Roger Öberg (S).   

2. Uppdra till socialdemokraterna att nominera ny vice ordförande i överför-
myndarnämnden nya ledamöter kultur- och tekniknämnden, ersättare i Me-
delpads Räddningstjänstförbund. Ordinarie ägarombud i Timrå Vatten AB 
och MittSverige vatten AB. Ersättande ägarombud i Timrå Invest AB, Tors-
boda Industrial Park AB, AB Timråbo, Servanet AB, Kollektivtrafikmyndig-
heten. 

Ärendet 
Fyllnadsval efter Roger Öberg (S); Ordinarie ledamot i kommunfullmäktige, leda-
mot i kultur- och tekniknämnden, ersättare i Medelpads Räddningstjänstförbund, 
vice ordförande i överförmyndarnämnden. 

Ordinarie ägarombud i Timrå Vatten AB och MittSverige vatten AB.  

Ersättande ägarombud i Timrå Invest AB, Torsboda Industrial Park AB, AB Tim-
råbo, Servanet AB, Kollektivtrafikmyndigheten. 

Protokollsutdrag till: 
Länsstyrelsen 
Socialdemokraterna   

Expedieras digitalt. 
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§ 21 
Motion från Ove Andersson (SD) Konsekvensana-
lys Torsboda Industrial Park AB 
KS/2025:3  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

Remittera motionen till kommunstyrelsen för yttrande.  

Ärendet 
Ove Andersson (SD) föreslår i motion;  

Att Torsboda Industrial Park redogör för de ekonomiska konsekvenser detta stora 
projekt har för kommunens skattebetalare, när det troligtvis inte blir någon etable-
ring av PLT. 

Att vi delges information om hur övriga enheter inom kommunen hanterar de stora 
investeringarna i till exempel VA satsningarna på industriområdet Torsboda. 

Att göra en genomlysning för vad kostnaderna för projekt som Solhöjden blir och 
om våra medborgare får valuta för skattepengen. 

Att kommunen ska ställa sig frågan om den s.k. Gröna omställningen är något vi 
ska driva. 

Beslutsunderlag 
Motion   

Protokollsutdrag till: 
Kommunstyrelsen   

Expedieras digitalt. 

  



Sida: 25 

 Protokoll 
 Kommunfullmäktige 

 2025-01-27 

§ 22 
Revisionsrapport Uppföljande granskning Barn- 
och utbildningsnämnden 
KS/2024:148  

Beslut  
Kommunfullmäktige beslutar på kommunstyrelsens förslag: 

Anmälan läggs till handlingarna.  

Ärendet 
KPMG har gjort en uppföljande granskning av barn- och utbildningsnämnden. 

Barn- och utbildningsnämnden har upprättat svar på revisionsrapporten.   

Beslutsunderlag 
Revisionsrapport Uppföljande granskning Barn- och utbildningsnämnden 
Svar från Barn- och utbildningsnämnden  

Protokollsutdrag till: 
Kommunfullmäktige   

Expedieras digitalt. 
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§ 23 
Socialnämndens rapportering av ej verkställda be-
slut - 2024 kvartal 3 
KS/2024:522  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

Ärendet läggs med godkännande till handlingarna. 

Ärendet 
Socialnämnden ska enligt socialtjänstlagen (SoL) 16 kap 6 f-i §§ rapportera alla gyn-
nande nämndbeslut enligt socialtjänstlagen (SoL) 4 kap 1 § (bistånd), som inte har 
verkställts inom tre månader från dagen för beslutet. Samma rapportering ska göras 
enligt Lag om stöd och service till vissa funktionshindrade (LSS) 28 f-i §§ för beslut 
enligt LSS 9 § (insatser). 

Rapportering skall göras kvartalsvis till Inspektionen för vård och omsorg (IVO). 
Rapport skall även lämnas till revisorer. Statistikrapport ska lämnas till fullmäktige. 
Förvaltningen har kontrollerat förekomst av ej verkställda beslut och rapporterat till 
IVO inom föreskriven tid. Socialnämnden har godkänt förvaltningens rapporter. 

Under kvartal 3 har antalet ej verkställda beslut ökat ytterligare. Inom äldreomsor-
gen finns nu 13 beslut om särskilt boende, dock beror det i hälften av fallen på att 
den sökande har valt att tacka nej till erbjuden plats. Inom LSS har fyra beslut till-
kommit, två avslutats och tio ligger kvar, de flesta i väntan på kontaktperson. IFO 
har detta kvartal ökat till fem ärenden, även här rör det sig främst om väntan på 
kontaktperson/kontaktfamilj samt bostad först. 

Beslutsunderlag 
SN/2024-12-17 § 137 
Rapport KF 2024 kv 3 
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§ 24 
Medborgarförslag - Hastighetssänkning på Stavre-
viksvägen - Kultur- och tekniknämndens beslut 
KS/2023:643  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

Anmälan läggs med godkännande till handlingarna.  

Ärendet 
Ett medborgarförslag om hastighetssänkning på Stavreviksvägen har inkommit. 

Kultur- och tekniknämnden beslutade 2024-10-16 att fortsätta arbeta med den has-
tighetsplan som påbörjades 2010 men som aldrig fastställdes.  

Med anledning av detta föreslår förvaltningen att medborgarförslaget avslås då en 
antagen hastighetsplan kommer att ge stöd för beslut om hastighetsbegränsningar 
inom tättbebyggt område i Timrå kommun. Hastighetsplanen tas fram enligt arbets-
modellen Rätt fart i staden.  

Kultur- och tekniknämnden beslutade 2024-12-18 avslå medborgarförslaget. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag KTN 241218 §122 
Medborgarförslag 
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§ 25 
Medborgarförslag - Bygga innebandyplan på ten-
nisplanerna - Kultur- och tekniknämndens beslut 
KS/2024:321  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

Anmälan läggs med godkännande till handlingarna. 
 
Ärendet 
Ett medborgarförslag om att bygga en innebandyplan på utetennisplanerna vid 
arenaområdet har inkommit. 

Timrå kommun, kultur- och teknikförvaltningen har tagit emot tre medborgarför-
slag som liknar varandra angående tennisbanorna som finns mellan tennishallen och 
fotbollshallen.  

Samtliga förslag handlar om att man vill lägga ett annat underlag på tennisbanorna 
för att kunna nyttja detta till något annat.  

Ett förslag handlar om inlinesbana, ett annat om landhockey och ett tredje handlar 
om innebandy utomhus.  

Förvaltningen ser det som att om vi skulle lägga ett hårt och slätt underlag med nå-
gon form av sarg så skulle vi kunna uppfylla alla tre medborgarförslagen.  

Förvaltningen uppskattar kostnaden till ca 500.000 kronor och föreslår att befintlig 
investeringspott används till en flexibel plan för klubbsporter. Det måste dock prio-
riteras och jämföras med de övriga investeringarna som finns i listan för 2025, an-
nars flyttas åtgärderna till kommande års investeringspott. 

Kultur- och tekniknämnden beslutade 2024-12-18 bifalla medborgarförslaget. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag KTN 241218 §125 
Medborgarförslag 
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§ 26 
Medborgarförslag - Använda någon av tennispla-
nerna till spelplats - Kultur- och tekniknämndens 
beslut 
KS/2024:354  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

Anmälan läggs med godkännande till handlingarna. 
 
Ärendet 
Ett medborgarförslag om att använda någon av utetennisplanerna vid arenaområdet 
till spelplats på sommaren har kommit in. Förslagsställaren föreslår att ett plastgolv 
köps in samt att delar av gamla sargen från ishallen kan användas. 

Timrå kommun, kultur- och teknikförvaltningen har tagit emot tre medborgarför-
slag som liknar varandra angående tennisbanorna som finns mellan tennishallen och 
fotbollshallen.  

Samtliga förslag handlar om att man vill lägga ett annat underlag på tennisbanorna 
för att kunna nyttja detta till något annat.  

Ett förslag handlar om inlinesbana, ett annat om landhockey och ett tredje handlar 
om innebandy utomhus.  

Förvaltningen ser det som att om vi skulle lägga ett hårt och slätt underlag med nå-
gon form av sarg så skulle vi kunna uppfylla alla tre medborgarförslagen.  

Förvaltningen uppskattar kostnaden till ca 500.000 kronor och föreslår att befintlig 
investeringspott används till en flexibel plan för klubbsporter. Det måste dock prio-
riteras och jämföras med de övriga investeringarna som finns i listan för 2025, an-
nars flyttas åtgärderna till kommande års investeringspott. 

Kultur- och tekniknämnden beslutade 2024-12-18 bifalla medborgarförslaget. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag KTN 241218 §124 
Medborgarförslag 
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§ 27 
Medborgarförslag - Inlinesrink på tennisplanerna - 
Kultur- och tekniknämndens beslut 
KS/2024:392  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

Anmälan läggs med godkännande till handlingarna. 
 
Ärendet 
Ett medborgarförslag om att omvandla de slitna tennisbanorna mellan fotbollshal-
len och tennishallen till inlinesrinkar har inkommit. 

Timrå kommun, kultur- och teknikförvaltningen har tagit emot tre medborgarför-
slag som liknar varandra angående tennisbanorna som finns mellan tennishallen och 
fotbollshallen.  

Samtliga förslag handlar om att man vill lägga ett annat underlag på tennisbanorna 
för att kunna nyttja detta till något annat.  

Ett förslag handlar om inlinesbana, ett annat om landhockey och ett tredje handlar 
om innebandy utomhus.  

Förvaltningen ser det som att om vi skulle lägga ett hårt och slätt underlag med nå-
gon form av sarg så skulle vi kunna uppfylla alla tre medborgarförslagen.  

Förvaltningen uppskattar kostnaden till ca 500.000 kronor och föreslår att befintlig 
investeringspott används till en flexibel plan för klubbsporter. Det måste dock prio-
riteras och jämföras med de övriga investeringarna som finns i listan för 2025, an-
nars flyttas åtgärderna till kommande års investeringspott. 

Kultur- och tekniknämnden beslutade 2024-12-18 bifalla medborgarförslaget. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag KTN 241218 §126 
Medborgarförslag 
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§ 28 
Granskning av dataskyddsarbete 2024 - Social-
nämndens svar 
KS/2024:519  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

Lägga ärendet till handlingarna.  

Ärendet 
Kommunens utsedda Dataskyddsombud (DSO), Camilla Eriksson, genomför 
granskningar för de nämnder, bolag och förbund som använder sig av dataskydds-
ombudet tillhandahållet av Sundsvalls kommun. Granskningar genomförs löpande 
under år 2023–2027 enligt en tillsynsplan som uppdateras inför varje nytt år. 
Granskningens syfte är att kontrollera hur personuppgiftsansvariga (nämnden) arbe-
tar strategiskt med dataskyddsfrågor samt hur det systematiska arbetet med data-
skydd är organiserat hos nämnden.  

Som en del i granskningsarbetet, och utifrån tillsynsplan, har dataskyddsombudet 
begärt in information från socialnämnden genom ett antal enkätfrågor. Förvalt-
ningen har sammanställt ett förslag till svar på dataskyddsombudets enkätfrågor. 

Socialnämnden har beslutat godkänna svaret för överlämning till Dataskyddsombu-
det. 

Beslutsunderlag 
SN/2024-12-17 § 125, Granskning av dataskyddsarbete 2024 
Svar på Granskning av dataskyddsarbete 2024 - Socialnämnden 
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§ 29 
Överenskommelse mellan staten och SKR omställ-
ning till en långsiktigt hållbar socialtjänst 2025–
2026 
KS/2025:2  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

Anmälan läggs till handlingarna.  

Ärendet 
Regeringen har i lagrådsremissen En förebyggande socialtjänstlag – för ökade rättig-
heter, skyldigheter och möjligheter (S2024/01345) lämnat förslag till en ny social-
tjänstlag. Regeringen har i lagrådsremissen Ett stärkt brottsförebyggande ansvar för 
socialnämnden lämnat kompletterande förslag som tydliggör att socialnämnden ska 
arbeta för att förebygga och motverka brottslighet (S2024/02007). 

Den nya socialtjänstlagen föreslås träda i kraft den 1 juli 2025.  

Beslutsunderlag 
Överenskommelse   
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§ 30 
Avsägelse av kommunala förtroendeuppdrag; Er-
sättare i kommunfullmäktige, ledamot i kultur- och 
tekniknämnden samt ledamot i miljö- och bygg-
nadsnämnden efter Glenn Sjöström (SD) 
KS/2025:33  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Med entledigande av Glenn Sjöström (SD), överlämna ärendet till länsstyrel-
sen med begäran om ny röstsammanräkning för utseende av ny ersättare i 
kommunfullmäktige efter Glenn Sjöström (SD). 

2. Uppdra till sverigedemokraterna att nominera nya ledamöter i kultur- och 
tekniknämnden samt i miljö- och byggnadsnämnden och som nämndeman i 
Tingsrätten. 

Ärendet 
Glenn Sjöström (SD) har avsagt sig av kommunala förtroendeuppdrag; Ersättare i 
kommunfullmäktige, ledamot i kultur- och tekniknämnden samt ledamot i miljö- 
och byggnadsnämnden och som nämndeman i Tingsrätten. 

Beslutsunderlag 
Avsägelse   

Protokollsutdrag till: 
Länsstyrelsen   

Expedieras digitalt. 


	Protokoll Kommunfullmäktige
	Beslutande
	Övriga närvarande
	Justering
	Anslag och förvaring

	§ 6 Sammanträdet öppnas
	Sammanträdet öppnas.

	§ 7 Anteckna närvarande
	§ 8 Utse justerare
	Beslut

	§ 9 Fastställa ärendelista
	Beslut
	Ärendet

	§ 10 Ajournering
	§ 11 Arbetsskor för personal inom barn- och äldreomsorg
	Beslut
	Ärendet
	Ärendets behandling i sammanträdet
	Beslutsunderlag

	§ 12 Taxor och avgifter 2025 Medelpads Räddningstjänstförbund
	Beslut
	Fastställa Taxor och avgifter för Medelpads Räddningstjänstförbund 2025.
	Ärendet
	Beslutsunderlag

	§ 13 Planeringsdirektiv
	Beslut
	Ärendet
	Ärendets behandling i sammanträdet Stefan Dalin (S) föreslår bifall till kommunstyrelsens förslag men föreslår i ändringsyrkande i punkten 1: Inlämning till kommunledningskontoret av Partiernas/Partigruppernas förslag till kommunövergripande verksamhe...
	Maritza Villanueva Contreras (V) föreslår bifall till kommunstyrelsens förslag med Stefan Dalins (S) ändringsyrkande och föreslår i eget ändringsyrkande att den nuvarande skattesatsen ska kvarstå för åren 2026 och framåt.
	Beslutsgång
	Beslutsunderlag

	§ 14 Motionssvar - Motion från  Ove Andersson (SD) gällande garantier för TIPAB
	Beslut
	Avslå motionen.
	Ärendet

	§ 15 Motionssvar - Motion från Mats Wallin (SD) och Marianne Larsson (SD) - Djupanalys av finansiering av projekt
	Beslut
	Avslå motionen.
	Ärendet
	Ärendets tidigare behandling
	Beslutsunderlag

	§ 16 Motionssvar - Motion från Mats Wallin (SD) och Marianne Larsson (SD) - Promenad/ utevistelse för äldre var dag
	Beslut
	Ärendet
	Ärendets behandling i sammanträdet
	Votering begärs och genomförs med upprop
	Ärendets tidigare behandling
	Beslutsunderlag

	§ 17 Motionssvar - Motion från Maritza Villanueva Contreras (V) och Svante Sörmark (V) Stöd till Kvinnojouren
	Beslut
	Ärendet
	Kommunledningskontorets yttrande:
	Ärendets behandling i sammanträdet
	Beslutsgång
	Beslutsunderlag
	Protokollsutdrag till:

	§ 18 Svar på interpellation från David Forslund (T) till kommunstyrelsens ordförande Stefan Dalin (S) Timrå kommuns skulder och borgensåtaganden
	Ärendet

	§ 19 Interpellation till Kommunstyrelsens Ordförande Stefan Dalin angående kostnader för oanvända Outlook-e-postadresser
	Ärendet

	§ 20 Fyllnadsval efter Roger Öberg (S)
	Beslut
	Ärendet

	§ 21 Motion från Ove Andersson (SD) Konsekvensanalys Torsboda Industrial Park AB
	Beslut
	Ärendet
	Beslutsunderlag

	§ 22 Revisionsrapport Uppföljande granskning Barn- och utbildningsnämnden
	Beslut
	Anmälan läggs till handlingarna.
	Ärendet
	Beslutsunderlag

	§ 23 Socialnämndens rapportering av ej verkställda beslut - 2024 kvartal 3
	Beslut
	Ärendet
	Beslutsunderlag

	§ 24 Medborgarförslag - Hastighetssänkning på Stavreviksvägen - Kultur- och tekniknämndens beslut
	Beslut
	Ärendet
	Beslutsunderlag

	§ 25 Medborgarförslag - Bygga innebandyplan på tennisplanerna - Kultur- och tekniknämndens beslut
	Beslut
	Beslutsunderlag

	§ 26 Medborgarförslag - Använda någon av tennisplanerna till spelplats - Kultur- och tekniknämndens beslut
	Beslut
	Anmälan läggs med godkännande till handlingarna.  Ärendet
	Beslutsunderlag

	§ 27 Medborgarförslag - Inlinesrink på tennisplanerna - Kultur- och tekniknämndens beslut
	Beslut
	Anmälan läggs med godkännande till handlingarna.  Ärendet
	Beslutsunderlag

	§ 28 Granskning av dataskyddsarbete 2024 - Socialnämndens svar
	Beslut
	Ärendet
	Beslutsunderlag

	§ 29 Överenskommelse mellan staten och SKR omställning till en långsiktigt hållbar socialtjänst 2025–2026
	Beslut
	Ärendet
	Beslutsunderlag

	§ 30 Avsägelse av kommunala förtroendeuppdrag; Ersättare i kommunfullmäktige, ledamot i kultur- och tekniknämnden samt ledamot i miljö- och byggnadsnämnden efter Glenn Sjöström (SD)
	Beslut
	Ärendet
	Beslutsunderlag


